
NESCHVÁLENÝ ZÁPIS 

Zasedání SKAS MFF UK dne 8. dubna 2024 
Zapsal: Jakub Černý 

Přítomní členové: Jakub Černý, Andrej Farkaš, Lukáš Nowak, Vojtěch Švandelík, Anna Yaghobová, 

František Zajíc 

Hosté: Richard Hvizdoš 

Začátek zasedání v 18:43, zasedání řídila Anna Yaghobová. 

Navržený program zasedání 

1. Schválení programu zasedání 
2. Schválení zápisu z předchozího zasedání 
3. Nástěnky 
4. Diskuse o volbě kandidáta na děkana MFF UK 
5. Volby do Studentské komory AS MFF UK 
6. Sociální sítě SKAS MFF UK 
7. Různé 

1. Schválení programu zasedání  

Program byl schválen tichým souhlasem. 

 

2. Schválení zápisu z minulého zasedání  

Bod proběhl, ale nebyl odhlasován – zápis ještě nebyl k dispozici. 

 

3. Nástěnky 

AY uvedla bod. Vyzvala ostatní členy SKAS, aby se vyjádřili k dokumentům, které AB již zaslala přes e-

mail. Doufáme, že nové nástěnky budou hotové do června. 

 

4. Diskuze o volbě kandidáta na děkana MFF UK 

AY uvedla bod. Diskutovali jsme nad možností zastoupení studentů při zasedání KD. Řešili jsme 

možnost studenta jako člena KD. Návrhy budeme řešit s novým děkanem po jeho zvolení a 

jmenování. 

 

5. Volby do Studentské komory MFF UK 

AF uvádí bod. Zatím nemáme žádné kandidáty. V plánu je zaslat alespoň 2 e-maily studentům za 

pomoci studijního oddělení a velkou kampaň na sociálních sítích SKASu. Bylo domluveno i sdílení na 

sociálních sítích fakulty. 

6. Sociální sítě SKAS MFF UK 

AY uvádí, že hledá za sebe náhradníka v komunikaci na sociálních sítích SKASu. Nikdo se nehlásí. 
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7. Různé 

Internetové připojení a vybavení v Rotundě na MS 

Množí se stížnosti na eduroam a na vybavení Rotundy. Studenti si stěžují na nedostatek místa, málo 

zásuvek, špatné internetové pokrytí atd. FZ uvedl, že v zápisu schůzky s vedením informatické sekce o 

Rotundě z podzimu jsou kontakty pro takové stížnosti. AY předá stížnosti těmto kontaktům. 

 

Informace o zahraničních výjezdech 

AY uvedla, že chybí sjednocení informací pro studenty, kteří chtějí vyjet do zahraniční. Větší problémy 

mají doktorandi, kteří potřebují jet na povinnou stáž, ale je kratší než standardní semestr. LN uvádí, 

že Centrum Radius pomáhá studentům najít stáž, ať už na akademické půdě nebo v soukromém 

sektoru. Krom vědeckých stáží také nabízejí stáže na pozicích jako je PR/HR, Project management a 

další. Navíc se u nich dá najít i několik dizertačních témat. 

 

Výjezdní zasedání SKAS UK 

AF uvádí, že by bylo pěkné, aby se zástupce našeho SKASu účastnil. Máme 3 kandidáty, mohou jet 

všichni. 

 

Jednání končilo v 20:22. 

  

  


